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1. Mötet öppnas 

• Mikael hälsade samtliga närvarande välkomna 

2. Val av mötessekreterare 

• Harald valdes till mötets sekreterare 

3. Godkännande av dagordning 

• Dagordningen godkändes 

4. Föregående protokoll 

• Föregående protokoll godkändes 

5. Ekonomi/medlemsavgifter 

• Ekonomin ser god ut. Medlemsinbetalningar har kommit in i 

samma utsträckning som föregående år. 

6. Sponsortryck träningsoverallerna 

• Det beslutades att Mikael tar kontakt med tilltänkt sponsor 

angående logga och tryck. 



7. Bemanning sekretariat damlaget 

• Idag finns det endast en frivillig person som kan bemanna 

sekretariat till damlagets matcher. Vilket konstaterades var för 

lite. Damlaget måste själva bemanna sekretariat. Klubben kan 

erbjuda intressenter att gå sekretariatkurser. Det föreslås även att 

sekretariat kan bemannas av personer från NKIK. Ramunder 

betalar dock endast 125: - / match. Arvoden utöver detta ska 

belasta lagkassan. 

8. Nycklar till Vikingen/kansliet 

• Mikael beställer nycklar till kontoret till alla som behöver. 

9. Övrigt 

• Laget runt 

i. FP 11-12-13: 25 anmälda spelare. Minst 20 spelare vid 

varje träning. Endast 3–4 pojkar. 

ii. FP 14–15 och 16-17: 25-30 barn är med och spelar vid 

varje träningstillfälle. Det är så många barn att vi saknar 

tillräckligt med bollar till alla barn. Här behöver vi även 

fler föräldrar som hjälper till. 

iii. F 03–04: Tyvärr börjar många i gruppen att tänka på att 

sluta. Vad kan vi göra för att behålla så många som 

möjligt. Det diskuterades att sätta ihop ett damlag till. 

iv. F09-10: Ca. 25 spelare i gruppen med mycket 

högnärvaro. Fungerar jättebra. 

• Halltider 

i. Vi behöver fler halltider. Styrelsen sätter ihop en 

skrivelse till kommunen där vi trycker på hur mycket vi 

har växt den senaste tiden. 

• Möte med kommunen 

i. Skolorna är mycket intresserade av handbollen och vill 

att klubben kommer förbi och visar hur det ska spelas på 

idrottslektionerna. För detta går det att ansöka om stöd 

från kommunen (förlorad arbetsinkomst). 

• Dressar 

i. Det behövs olika storlekar för varje lag (alla 10 åringar är 

inte stöpta i samma form). Kompletteringar är gjorda och 

är på väg. Damlaget behöver nya dressar, klubben betalar 

för detta. 

• Bollar 



i. Bollar och bollpump ska beställas så att det finns i båda 

hallarna. 

ii. Bolltvätt är inköpt. 

• Nästa styrelsemöte 

i. Nästa styrelsemöte bestämdes till den 15/12–2021. 

Styrelsemötet kompletteras med julfest för styrelse och 

ledare. 
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